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Resume af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen  

Vejlgården den 22. september 2021 
 

Dagsorden:  

1) Sidste referat 

2) Hjemmeside 

3) Bro 

4) Kontingenter 

5) Pæl til legetårn 

6) Træer 

7) Eksternt bestyrelsesmøde 

8) Evt. 

 

Ad. 1: Sidste referat  

Godkendt. 

 

Ad. 2. Hjemmeside 

 

Webredaktør håndterer hjemmesiden. Han forsøger at få skiftet kontaktperson hos WEB-

udbyderen. 

Sekretæren sender seneste dokumenter til webredaktøren, som checker at vi er ”up to date”. 

  

Ad. 3: Bro 

 

Oprindeligt forslag/oplæg er delt i 2: 

1) Må vi?  

- Udvalgsforkvinden for broudvalget har fået accept fra Aarhus Kommune, så det er Ok 

at gå videre. 

2) Hvad og hvor meget? 

- Udvalgsforkvinden går tilbage til forslagsstiller, som skal beskrive projektet og lave et 

budget. Han kan evt. spørge Fællesrådet om tilskud. 

Projektet fremlægges på GF2022. 

Bestyrelsen ønsker ikke at stå for anlæg og efterfølgende drift, hvis projektet realiseres. 

 

Ad. 4: Kontingenter  

 

6 huse har ikke betalt til tiden. Det skyldes manglende registrering. Kassereren har fulgt op, 

således at den alene er F27, der mangler at betale. 

E8 er betalt men af den tidligere ejer. Kassereren afleverer et FI-kort til de nye ejere, inden de 

fraflytter og tilbagebetaler til den tidligere ejer. 

 

Ad. 5: Pæl til legetårn  

  

Søndag en 10. oktober udskiftes pælen. 

Vi mødes kl. 10.00 på legepladsen. 

Formanden bestiller Tue til at hjælpe med maskine. 

Formanden og et bestyrelsesmedlem besigtiger forholdene torsdag den 22. september. 

 

Ad. 6:  Træer 

Der mangler to vængetræer (gulfrugtet røn) på  

1) Første vænge på Nyløkkevej ved nr. 12. 

2) Tredje vænge på Nyløkkevej ved stamvejen. 
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Vi gør ikke noget nu; men afventer markvandring. 

 

 

Ad. 7: Eksternt bestyrelsesmøde 

Fredag den 12. november kl. 19.  

Vi har 10.000 kr på budgettet i år. 

Kassereren finder et sted, der holder budgettet og som kan levere en interessant menu. 

Invitation sendes ud 2 uger før. 

 

Ad. 8. Tue 

 

 Fodhegn skal efterses og repareres. 

Der mangler stadig en del chaussesten efter det seneste asfaltarbejde på Eghovedvej. 

Der er en del græs i vandrender og på stier. Det er ikke noget vi kan/skal gøre noget ved nu; 

men Tue inviteres med på markvandringen til foråret 2022. 

 

Ad. 9: Evt. 

Næste møde aftales. 

Evt. ekstra dag til legetårn, hvis nødvendigt. Formanden indkalder. 

 

 

 


